
Menteşe’de yaz kursları
büyük ilgi görüyor  n 7’de

Ücretsiz film 
atölyeleri başlıyor n 2’de
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İBB soruşturmasında 'kilit isim' olarak gösterilen Serdar Haydanlı'nın kamu
kurumlarından ihale aldığını Fahrettin Altun avukatı aracılığı ile kabul etti

İktidar medyasının İBB soruşturmasında
'kilit isim' diyerek haberini yaptığı Serdar
Haydanlı'nın kamudan ihale aldığını,
Fahrettin Altun belgelerle doğruladı. Altun,
Serdar Haydanlı hakkındaki bilgileri
avukatı Sezgin Tunç aracılığı ile kabul etti.
İBB soruşturmasında Haydanlı'nın 'naylon
fatura' kestiği iddia edilmişti. Altun,
avukatı aracılığı ile belgeleri gazeteci
Ertuğrul Özkök’e iletti. n 4’te

FIVB Kadınlar Milletler
Ligi (VNL) final etabı
dün Polonya'da başladı.
Lodz şehrindeki Atlas
Arena'nın ev sahipliği
yapacağı organizasyon
23-27 Temmuz arasında
gerçekleştirilecek. Grup
aşamasını 6'ncı sırada
bitiren Filenin Sultanları
bugün Türkiye saatiyle
17.30'da oynanacak çeyrek
final maçında, 3'üncü
sıradaki Türk başantrenör
Ferhat Akbaş
yönetimindeki Japonya
ile karşılaşacak. n 8’de

Soruşturmanın ‘kilidini’ Altun açtı

ESİAD, Ankara’da
Ege Sanayicileri ve İş İnsanları Derneği (ESİAD)
heyeti, 7 Ekim 2025 tarihinde İzmir’de
düzenlenecek 4. ESİAD Yatırım Zirvesi’ne
davette bulunmak üzere Cumhurbaşkanı
Yardımcısı Cevdet Yılmaz’ı ziyaret etti. n6’da

Ulaşım hamlesi
Muğla Büyükşehir Belediyesi, ulaşım
yatırımlarını sürdürerek vatandaşların güvenli,
konforlu ve modern yollarla seyahat etmesi için
çalışmalarına devam ediyor. Belediye geçen yıl
202 bin metre yol çalışması gerçekleştirdi. n7’de

Halkların Eşitlik ve
Demokrasi Partisi (DEM
Parti),  22 Temmuz tarihinde
Ankara'da yapılan Parti
Meclisi toplantısının sonuç
bildirgesini açıkladı.  n5’te

Ulusal ve uluslararası pek çok
organizasyona ev sahipliği yapan
İzmir Celal Atik Spor Salonu,
hazırlık kampı kapsamında
U-18 Sutopu Kadın Milli Takımı’nı
ağırladı. 8 sporcusu Büyükşehir
Belediyesi oyuncusu olan
19 kişilik kamp kadrosunun ilk
hedefi,  Eylül ayında yapılacak
Avrupa Şampiyonası’nda
ilk 8’e girmek. n8’de

'İktidar demokratik 
adımları atmalı’

İstanbul Büyükşehir
Belediyesi’ne (İBB) yönelik
operasyonlar kapsamında
tutuklanan Beylikdüzü
Başkanı M. Murat Çalık’ın
sağlık durumu kritik. n4’te

Çalık'tan yeniden
kemik iliği alınacak

Vurduğunuz sayı olsun Sultanlar

Türk Hukuk Kurumu, tam
bağımsız Türkiye’nin
temellerinin atıldığı Lozan
Barış Antlaşması’nın
102’nci Yılı kapsamında
yazılı basın açıklaması
yayımladı. n5’te

Lozan Antlaşması’nın
102’nci Yılı kutlandı

Zafer Partisi Genel
Başkanı Ümit Özdağ,
partisinin genel
merkezinde düzenlediği
basın toplantısında
uyarıda bulundu.  n5’te

Özdağ, CHP'yi uyardı:
Müzakereyi durdurun

CHP lideri Özgür Özel
15'inci kez Silivri’yi
ziyaret etti, İBB
savcısının iddianameyi
yazmasını istedi.  n4’te

Özel’den savcılara:
İddianameyi yazın

Sutopu milli takımı
İzmir’de kampta 

Ata'dan yadigar
THK'ye kıymayın
Ata'dan yadigar

THK'ye kıymayın
Ata'dan yadigar

THK'ye kıymayın
Ata'dan yadigar

THK'ye kıymayın
Ata'dan yadigar

THK'ye kıymayın
Ata'dan yadigar

THK'ye kıymayın
Türk Hava Kurumu’nun siyasi hesaplarla yok edilmek istendiğini belirten CHP Genel

Başkan Yardımcısı Yankı Bağcıoğlu, “Bu bir Cumhuriyet değerinin de çöküşü olur" dedi
Kuruluşu 1925’e dayanan, Mustafa

Kemal Atatürk'ün “İstikbal
göklerdedir” sözüyle taçlandırdığı

Türk Hava Kurumu (THK),
yıllarca Türkiye’de sivil ve

askeri havacılığın temel taşı
oldu, yangın söndürmeden

sportif havacılığa,
eğitimden halkla ilişkiler

faaliyetlerine kadar birçok alanda
kritik bir görev üstlendi.
Ancak son 10 yılda yaşanan
gelişmeler, THK’nin bu tarihsel ve
kurumsal kimliğini adım adım
kaybettiğini gözler önüne serdi. CHP
Genel Başkan Yardımcısı ve Milli
Savunma Politikalarından Sorumlu
isim Yankı Bağcıoğlu’nun

açıklamaları bu sürecin tesadüfi
değil, yapılandırılmış bir tasfiye
planı olduğuna dikkat çekti.
Bağcıoğlu, “Eğer bu sürece
sessiz kalırsak, ileride bunun
bedelini tüm ülke ödeyecek.
THK’nin itibarı, işlevi ve
mirası yeniden inşa
edilmelidir” dedi. n Sayfa 5’te

Can Pulak

Siyasi geleceğimiz için aklımıza
eseni söyler hale geldik. Devleti
yönetenlerin ağızlarından çıkacak
laflara dikkat etmeleri lazım. n 4’te

Güçlü Türkiye için
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İzmir’de yaşayan 8. ve 12. sınıf
öğrencileri, İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nin Konak Center’da hayata
geçirdiği Sınav Destek Merkezi ile
LGS ve Temel Yeterlilik Testi (TYT)
sınavlarına verimli bir şekilde
hazırlandı. Sınavlara girerek zorlu
maratonu tamamlayan öğrenciler,
tercih döneminde de Sınav Destek
Merkezi’nin kapısını çalıyor.
Merkezde görevli uzman rehberlik
kadrosu, hem LGS hem de YKS
tercihleri için öğrencilerin puanlarına
uygun okulları araştırarak ücretsiz
rehberlik ve danışmanlık hizmeti
veriyor. Tercih döneminde destek
almak isteyen öğrenciler 0232 293 61
49 ve 0232 293 61 48 numaralarını
arayarak randevu alabiliyor.

8 ve 12. sınıflara
Hem sınav hem de tercih

döneminde merkezin verdiği hizmeti
aktaran Sosyal Hizmetler Dairesi
Başkanlığı Eğitim Destekleri Şube
Müdürü Mustafa Apaydın, “İzmir
Büyükşehir Belediyesi Sınav Destek
Merkezi’nde 8. sınıf LGS ve 12. sınıf
TYT öğrencilerine yönelik yoğun ve
planlı çalışma dönemimizi sona
erdirdik. Amacımız öğrencilerin sınav
tercihleri döneminin de verimli
geçmesini sağlamak. LGS ve TYT’ye
hazırlanırken merkezimizden destek
almış ya da almamış her öğrenciye
ücretsiz LGS ve YKS tercih
danışmanlığı veriyoruz. Alanında
uzman kadromuzla destek sunuyoruz.
Merkezimizde dersler, deneme
sınavları, sınav stratejileri ve rehberlik
hizmetlerine yönelik çeşitli çalışmalar
yürütüyoruz. Özellikle önümüzdeki

dönem LGS desteği sınıfımızda
kontenjanlarımız üst seviyeye ulaşmış
durumda. İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanımız Dr. Cemil Tugay’ın
desteği ile öğrencilerimizin yanında
olmaya ve onları desteklemeye devam
edeceğiz. Öğrencileri merkezimize
bekliyoruz” dedi.

‘Çok güzel bir destek’
Sınav Destek Merkezi’nden

TYT’ye hazırlanırken faydalandığını,
tercih döneminde de merkeze geldiğini
belirten Emre Ulusoy, “Öğretmenler
sınav öncesi yardımcı oldu ve işe
yaradı. Deneme sınavlarında daha
düşük puanlar alıyordum, puanım
yükseldi. Burada öğretmenlerimiz
tercih yaparken yardımcı olacak. Çok
güzel bir destek oldu. Umarım tercih

dönemi iyi geçer” diye konuştu.
Anne Gülşen Ulusoy da “Oğlum

sınava hazırlanırken buradan destek
almıştı ve çok memnun kaldık. Şimdi
de tercihler için geldik. Biz ne
yapacağımızı tam olarak
bilemediğimiz için
öğretmenlerimizden destek alacağız.
Hangi okul daha uygun diye bize
yardımcı olacaklar. Onlar da ellerinden
geleni yapıyor. Buradan memnun
kaldığımız için kızımı şimdiden
önümüzdeki dönem LGS hazırlığı için
merkeze kayıt ettirdim” ifadelerini
kullandı. LGS’ye hazırlanırken Sınav
Destek Merkezi’nde eğitim alan Yusuf
Turgut, tercih döneminde de yine
merkezden destek aldı. Turgut’un
annesi Leyla Kaya, “Sınav Destek
Merkezi bizim için çok iyi bir destek

oldu. Oğlum okuldan geldiği gibi koşa
koşa merkeze geliyordu. Sonuçlar iyi
geldi. Ben LGS’de iyi bir puan
alacağını biliyordum. Öğretmenler çok
yardımcı oldu. Tercih için de destek
oluyorlar. Tercihleri de umarım iyi
olur” sözlerine yer verdi.

Oğlu Beşir Mutlu’nun hem LGS’ye
hazırlanırken hem de tercih döneminde
Sınav Destek Merkezi’nden destek
aldığını belirten Tuğba Mutlu da
“Oğlum, sınavlara destek için merkeze
gelmişti. Kısa sürede iyi bir destek
oldu. Şimdi tercihler için geldik.
Tercih döneminde danışmanlık
sağlanması kesinlikle faydalı. Hangi
okul uygun bilmediğimiz için buraya
geldik. Buradan çok memnunuz. Puanı
nereye yeterse o okulu tercih edeceğiz
” dedi. HABER MERKEZİ

Bornova Belediyesi Film Ofisi
(BBFO), sinemaya ilgi duyan
çocuklar ve gençler için dopdolu bir
Ağustos ayına hazırlanıyor. Film
yapımına dair temel bilgilerin
verileceği ve stop-motion
tekniklerinin öğretileceği iki ayrı
atölye, 9-14 yaş arası
katılımcılara ücretsiz
olarak sunulacak.

BBFO
Atölyesi’nde
gerçekleşecek
çalışmalarla
katılımcılar, film
yapım sürecini
deneyimleyecek;
ses ve görüntü
ekipmanlarını
tanıyarak kendi
stop-motion
filmlerini
yaratacak.

1.Grup:
Yaş: 9-10-11 
Tarih: 11-12-13

Ağustos 2025
Saat: 11.00 – 13.00
2.Grup:
Yaş: 12-13-14 
Tarih: 18-19-20 Ağustos 2025
Saat: 11.00 – 13.00
Büyükpark içindeki Uğur

Mumcu Kültür ve Sanat
Merkezi’nde gerçekleştirilecek
atölyelere katılım kontenjanı her iki

grup içinde yine 12 kişiyle
sınırlı.  Başvurular, 28 Temmuz
2025’e kadar basvuru.bornova.bel.tr
adresi üzerinden alınacak. Asil ve
yedek listelerde yer alan çocukların
velileriyle, başvuruların ardından 3

gün içinde iletişime geçilecek.

‘Gururluyuz’
Bornova Belediye

Başkanı Ömer
Eşki, yaptığı
açıklamada
Bornova
Belediyesi
Film Ofisi’nin
yaz
atölyelerini
şu sözlerle
değerlendirdi:
“Sanatla
büyüyen,
üreten bir

gençliğin
temelleri

burada
atılıyor. Teknoloji

ile yaratıcılığı
buluşturan

bu atölyelerle çocuklarımız
hem eğleniyor hem de

düşünmeyi, sorgulamayı ve
üretmeyi öğreniyor. Bornova
Belediyesi olarak onların yanında
olmaktan gurur duyuyoruz.”
HABER MERKEZİ

Büyükşehir tercihte
öğrencilerin yanında
İzmir Büyükşehir Belediyesi Sınav Destek Merkezi, Liselere Geçiş Sistemi ve Yükseköğretim
Kurumları Sınavı’na giren öğrenciler için uzman rehberlik kadrosu ile tercih desteği sunuyor

Buca Belediyesi’nin, kentin kültürel
birikimini gelecek nesillere aktarmak
amacıyla hayata geçirdiği Kent
Belleği Sergisi, görücüye çıktı.
İlçenin simge yapılarından biri olan
ve halk arasında Pembe Köşk
olarak bilinen Hacı Davut Fargoh
Malikânesi’nde hayat bulan sergi,
Buca’nın belleğini taşıyan yüzlerce
objeye ev sahipliği yapıyor. Kent
Belleği Sergisi’nde, geçmişten
günümüze Buca’da yaşamı anlatan
çok sayıda materyal bir araya
getirildi. Başkan Görkem Duman,
Sergiye tüm İzmirlileri davet etti.
HABER MERKEZİ

Kent Belleği Sergisi
kapılarını açtı

BUCA

Kıyı Ege Belediyeler Birliği ve Muğla Büyükşehir
Belediye Başkanı Ahmet Aras, 24 Temmuz
basında sansürün kaldırılışının 117’nci yıldönümü
nedeniyle mesaj yayımladı.
Başkan Aras mesajında, "24 Temmuz, kalemin
ucundaki gerçeği hayatı pahasına savunanların
günüdür. 1908 yılında basın emekçilerinin sansüre
karşı direnişi, ülkemizin özgürlükler tarihinde önemli
bir eşiktir. Bu mücadelede gerçeği savunan
kalemler, baskıya boyun eğmemiş; sansürcülere
geçit vermeyerek halkın hakikate ulaşma hakkını
cesaretle savunmuştur. Tarih boyunca kimi
iktidarlar basının halk üzerindeki etkisini kendi

çıkarları için kullanmak istemiş; sansürle, maddi
baskıyla ya da tehditle basının özgür sesini kendi
sesine dönüştürmeye çalışmıştır. Ancak kaleminin
ucundaki gerçeği her şeyin önünde tutan,
yoksulun, ezilmişin, güçsüzün, mağdurun sesini
duyuran basın emekçileri hep olmuştur. Büyük
Önderimiz Gazi Mustafa Kemal Atatürk ‘Matbuat
(basın) hiçbir sebeple tahakküm ve nüfuza tabi
tutulamaz’ demiştir. Ancak bugün cezaevleri
Atamızın dediği tahakkümü kabul etmeyen
gazetecilerle doludur. Buna rağmen hakikatin sesi
susmamıştır" dedi.
HABER MERKEZİ

Aras: Hakikatin sesi susmamıştır

İzmir Ekonomi Üniversitesi (İEÜ),
tasarımcılardaki yaratıcılık ve ortak
çalışma kültürünü desteklemek amacıyla
uluslararası bir sempozyum düzenledi.
120 üst düzey tasarımcının yer aldığı
sempozyumda, tasarımcıların akademik
literatür konusundaki altyapılarını
geliştirmek ve kaliteli yayın yapmalarına
zemin hazırlamak için fikir alışverişinde
bulunuldu. ‘Failing (Well) in Design
Writing’ (Tasarım yazımında ‘iyi’
başarısızlıklar) temasıyla gerçekleşen
sempozyuma, Türkiye’nin farklı
şehirlerinden uzman isimlerin yanı sıra
İtalya’dan konuklar da katıldı.

İEÜ Güzel Sanatlar ve Tasarım
Fakültesi ile Lisansüstü Eğitim Enstitüsü
Tasarım Çalışmaları Programı
işbirliğiyle düzenlenen sempozyumda;
içmimarlık ve çevre tasarımı, mimarlık,
endüstriyel tasarım, tekstil ve moda
tasarımı ile görsel iletişim tasarımı

öğrencilerinin yanı sıra edebiyat,
fotoğrafçılık, film, mühendislik gibi
alanlardan isimler de yer aldı.

Sempozyuma özel sergi
‘Tasarım Çalışmaları

Sempozyumu’nun açılış konuşmalarını;
İEÜ Lisansüstü Eğitim Enstitüsü
Müdürü Prof. Dr. Mehmet Efe
Biresselioğlu, Güzel Sanatlar ve Tasarım
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Ender Yazgan
Bulgun, Tasarım Çalışmaları Program
Başkanı, İçmimarlık ve Çevre Tasarımı
Bölümü Öğretim Üyesi Prof. Dr. Deniz
Hasırcı ve sempozyumun misafir konuğu
Doç. Dr. Orçun Kepez gerçekleştirdi.
Etkinlik kapsamında sempozyum sergisi
düzenleyen Tasarım Çalışmaları
lisansüstü programı öğrencileri ve
akademisyenler, derslerde yaptıkları
zengin çalışmaları da sergileme imkanı
buldu. HABER MERKEZİ

Ücretsiz film 
atölyeleri başlıyor

İzmir Ekonomi’de 
‘tasarım’ zirvesi
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Seferihisar Belediyesi ve Seferihisar
Müzik, Kültür, Sanat ve Halk Oyunları
Derneği iş birliğiyle Kaleiçi Konserleri
kapsamında düzenlenen Yıldızların
Altında Türk Sanat Müziği Konseri,
Sığacık Kaleiçi’nde müzikseverlerle
buluştu. Unutulmaz anlara sahne olan
konser, Seferihisarlılara duygusal ve
anlamlı bir gece yaşattı. Şef Dilek
Güney ve Maestro Arif Gönüldaş
yönetimindeki koro, Türk Sanat
Müziği’nin seçkin eserlerini
seslendirerek izleyenlere adeta
müzikal bir şölen sundu. Yoğun ilgi
gören etkinlikte, katılımcılar şarkılara
hep bir ağızdan eşlik etti. İHA

Sanat ve dayanışma 
‘Yıldızların Altında’ 

SEFERİHİSAR

Toplumsal konulara olan
duyarlılıklarıyla da bilinen Türk rock
müziğin en başarılı gruplarından
Gripin, sokak hayvanları yararına
bugün Akyaka'da “Var Bi’ Hayalimiz”
mottosuyla gerçekleşecek projede
konser verecek. Canlıların  mutlu
hayat sürmesi için başlatılan
“BARINAROCK” projesi ile  bilet
gelirlerinin tamamının sokak
hayvanlarının bakımıyla ilgilenen
kurumlara bağışlandığı konserden
elde edilecek gelirin tamamı, onlarca
hayvanın bakımını üstlenmek ve
karınlarını doyurmak için kullanılacak.
HABER MERKEZİ

Gripin can dostlar
için söyleyecek

AKYAKA

Ortaca’nın kültürünü, üretimini ve
güzelliklerini birlikte yaşamak için
düzenlenen 28. Ortaca Festivali
coşkuyla başladı. Festivalin açılışı,
belediye önünden başlayıp festival
alanında son bulan coşkulu kortej
yürüyüşüyle gerçekleştirildi. Ortaca
Belediye Başkanı Evren Tezcan,
festival alanında stant kuran esnafı
ziyaret ederek kendilerine “hoş
geldiniz” dileklerini iletti. Akşam
saatlerinde ise festival coşkusu
doruğa ulaştı. Vatandaşlar, Cıngar ve
Zakkum konserleriyle unutulmaz
anlar yaşadı ve şarkılara  eşlik ederek
doyasıya eğlendi. HABER MERKEZİ

Festivale konserler
damga vurdu

ORTACA
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İzmir Büyükşehir Belediyesi
İtfaiye Dairesi Başkanlığı,
termometrelerin 40 dereceleri
gösterdiği İzmir için, kritik uyarılarda
bulundu. 1 Haziran ile 21 Temmuz
tarihleri arasında 4 bin 208 yangına
müdahale eden itfaiye ekipleri, 26 bin
hektarlık alanın küle döndüğü kentte,
yeni felaketleri hep birlikte önleme
çağrısında bulundu. Meteoroloji
Bölge Müdürlüğü’nde yapılan
açıklamada sıcak havalarda evden
çıkılmama uyarı yapıldı. 

Özellikle sigara izmaritlerinin
çevreye, ormanlık alanlara atılmaması
konusunda sık sık uyarıda bulunan
yetkililer, yine ormanlık alanlarda
piknik yapılmaması, anız
yakılmaması ve kaynak makinesi ile
çalışıldığı zaman dikkatli olunmasını
istedi.

İzmir Büyükşehir Belediyesi
İtfaiye Dairesi Başkanı Yaşar
Korkmaz, haziran ayında çok büyük
orman yangınlarının çıktığını
anımsattı. İzmir tarihinin en büyük
yangınlarını yaşadıklarını ve bu
yangınlarla 26 bin hektarlık alanın
küle döndüğünü anımsatan Yaşar
Korkmaz, “Yangınların büyümesinin
en önemli nedenlerinden biri hava
sıcaklıkları ve rüzgar. Yangının
yayılma hızını, sıçramasını ve

büyüklüğünü rüzgar belirliyor. O
nedenle poyraz ile karayel İzmir için
çok tehlikeli rüzgarlar. Önümüzdeki 5
gün içerisinde de böyle kritik bir
döngüye giriyoruz. Tüm
yurttaşlarımızın çok dikkatli olması
gerekiyor. Sigara izmariti, kaynak,
kontrolsüz ateş, bağ ve bahçe
temizliği, mangal çok tehlikeli. Piknik
ateşi kesinlikle ve kesinlikle
yakılmamalı. Özellikle rüzgarlı
havalarda herkesin dikkatli olması
önemli” dedi.

Son 50 günlük sürede 4 bin 208

yangına müdahale ettiklerini, bunların
115’inin orman yangını olduğunu
belirten Yaşar Korkmaz, “Orman
yangınlarının şiddeti ve büyüklüğü
çok değişkendi. Örneğin Çeşme ve
Seferihisar ilçelerini etkileyen
yangınlar, yaklaşık 76 saat sürdü. En
kısa yangın 15 saat sürdü. O nedenle
yangınla mücadeleden ziyade, yangın
çıkmadan önce önlem almak
gerekiyor. Burada herkese büyük
görevler düşüyor. Herkesin birbirini
kontrol etmesi, uyarması birçok
felaketi önler” diye konuştu.

Kente kabusu yaşatan yangınların
önlenmesinde canı pahasına görev
yapan İzmir İtfaiye teşkilatına
teşekkür eden Korkmaz, “Onlarla
yangına gitmek, omuz omuza
çalışmak benim için onur ve şeref. O
yangınlar esnasında biz göreve
çağırmadan, bütün personel görev
yerine gelmişti. İzinlerini, ailelerini,
çocuklarını bırakıp yangın bölgelerine
koştular. İzmir’in yangın açısından en
zorlu günlerini yaşadık. 2 orman
şehidimiz var. Onların yeri
doldurulamaz” diye konuştu. 

Yangına yol açıyor
İnsan kaynaklı yangınların yüzde

90’ın üzerinde olduğunu hatırlatan
Korkmaz, özellikle hafta sonları
yangınların arttığını vurgulayarak
şunları söyledi: “Seyahat edenlerin,
denize ve pikniğe gidenlerin küçük
dikkatsizlikleri, yangınlara neden
oluyor. Yurttaşlar çok dikkatli olduğu
zaman yangınlar azalıyor.
İzmirlilerin, şehir ve yurt dışından
gelen misafirlerimizin çok dikkatli
olmalarını istiyoruz. Sigara izmariti
ciddi bir sorun. Sigara izmaritini
defalarca attıklarını ama bir şey
olmadığını düşünebilirler. Ama o
sigara izmariti, ormanların düşmanı.”
NİSAN GÜÇLÜ 

Sıcaklıkların 40 dereceyi bulduğu İzmir’de, itfaiye ekipleri orman yangını riskine karşı önlemleri
artırdı. Yurttaşlardan doğada ateş yakmamaları ve sigara izmariti atmaktan kaçınmaları istendi 

Karşıyaka Belediyesi, ilçe genelinde yol
yapım ve yenileme çalışmalarına yoğun bir
programla devam ediyor. İlçenin dört bir
yanında gerçekleştirilen çalışmalarla, gerekli
yerlerde asfalt yama ve parke taşı döşeme
uygulamaları, Ulaşım Müdürlüğü ekiplerince
titizlikle yürütülüyor. Bu kapsamda,
Mustafa Kemal ve Örnekköy mahallelerindeki
ihtiyaçlara da çözüm üretilirken,
Belediye Başkanı Yıldız Ünsal hizmet
alanlarında incelemelerde bulundu, çalışmaları
yerinde inceledi.

Mustafa Kemal Mahallesi’nde 6753/13
Sokak ile 6753/14 Sokak’ı birbirine bağlayan
ve inşaat çalışmaları sırasında hasar gören
bağlantı yolu yenilendi, ardından parke taşı
döşeme işlemi gerçekleştirildi. Mahalle
Muhtarı Hanımşah Han, mahalle sakinleri için
sorun teşkil eden ve sıklıkla taleplere konu olan
yolu onardıkları için Belediye Başkan Yıldız

Ünsal ve ekiplere teşekkür etti. Örnekköy
Mahallesi 7461 Sokak’ta ise elektrik, internet
ve benzeri altyapı işlemleri esnasında hasar
alan yol yenilendi, sokak parke taşı ile döşendi.
Toplamda 120 metre bordür, 1750 metrekare
kilit parke taşı uygulaması gerçekleştirildi.

Çözümler üretiyoruz
Karşıyaka Belediye Başkanı Yıldız Ünsal,

“Daha yaşanabilir bir Karşıyaka için durmadan
çalışıyoruz. Belediyemizin kendi üretim
gücünü kullanarak gerçekleştirdiğimiz bu
çalışmalar sayesinde hem kaliteli hem de
ekonomik çözümler üretiyoruz. Kentimizi
geliştirmek ve güzelleştirmek için özveriyle
çalışan mesai arkadaşlarıma teşekkür
ediyorum. Vatandaşlarımızın yaşam kalitesini
artırmak için kentin dört bir yanında
hizmetlerimizi sürdüreceğiz” diye konuştu.
SİMGE AKBULUT

Şehzadeler Kaymakamlığı Sosyal
Yardımlaşma ve Dayanışma Vakfı'na bağlı
olan 3 katlı "Sosyal Market" ile 1,5 yıl
içerisinde yaklaşık 40 bin ürün ihtiyaç
sahibine ulaştırıldı. "Sosyal Market"in
yardımlaşma kültürünün yaşattığına vurgu
yapan Vakıf Müdürü Esin Ağırkaya, "Devlet
olarak bizim amacımız, ihtiyaç sahibi
vatandaşlarımıza yardımcı olmaktır. Sosyal
Markette hayırsever vatandaşlarımızın
vakfımıza bağışladığı yeni ve kaliteli kıyafet
ile diğer malzemeler bulunmaktadır. Bu

malzemeler market çalışanlarımız tarafından
özenle paketlenip raflara yerleştirilerek
ihtiyaç sahibi vatandaşlarımıza
sunulmaktadır" dedi.

Sosyal Market'in 3 kat üzerinden hizmet
verdiğini anlatan Ağırkaya, "Sosyal Market'te
kadın, erkek ve çocuk olmak üzere farklı yaş
gruplarından kişilere ayakkabı dahil özel
kıyafetler bulunuyor. İsteyen ihtiyaç sahibi
vatandaşlar beğendikleri kıyafetleri mevcut
olan soyunma kabinlerinde deneyerek alıyor.
Hayırseverlerle ihtiyaç sahibi insanlar

arasında adeta köprü görevi gören Sosyal
Mağazamız, kurulduğu günden bugüne
kadar toplam 55 bin kabul üründen, 40 binin
üzerinde ürünü ailelere bedelsiz teslim
etmiştir" diye konuştu.

Vakıf Müdürü Ağırkaya, vatandaşların
yüzünün gülmesine vesile olan Sosyal
Market'in ilçemize kazandırılmasında çok
büyük emeği geçen, Şehzadeler Kaymakamı
Fatih Genel ve Vakıf Mütevelli Heyeti ile
hayırseverlere teşekkür ettiğini sözlerine
ekledi. İHA 

40 bin ürün ihtiyaç sahibine ulaştırıldı

İTFAİYE, YANGIN RİSKİNE KARŞI HERKESİ DİKKATLİ OLMAYA ÇAĞIRDI

İzmir, teyakkuzda:
Kritik 5 gün alarmı

Karşıyaka’da yol seferberliği
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Merkezin su 
kaynakları artıyor

Manisa Büyükşehir Belediyesi
Manisa Su ve Kanalizasyon İdaresi
(MASKİ) Genel Müdürlüğü, Manisa
merkezde içme suyu kaynaklarını
artırmak ve sürdürülebilir su temini
sağlamak amacıyla Yarıkkaya ve
Kayapınar bölgelerinde 7 yeni sondaj
kuyusu açtı. Merkez mahallelerine
içme suyu sağlayacak kaynaklar
hizmete açılarak su kapasitesinde
saniyede 250 litre artış sağlandı. Su
kaynakları hakkında bilgi veren
MASKİ İçme Suyu Dairesi Başkanı
Necip Kurtarıcı, "Yarıkkaya mevkiinde
4 yeni sondaj kuyusu açtık" ifadelerini
kullandı. İHA

MANİSA 

Başkan Günel’e 
Yeşilay’dan ziyaret

Kuşadası Belediye Başkanı Ömer
Günel’i, Aydın Yeşilay Şube Başkanı
Sencer Gündüz, gönüllü Ali Uzak ve
Yeşilay Danışmanlık Merkezi
(YEDAM) uzmanları ziyaret etti.
Belediye Başkanı Ömer Günel,
toplum sağlığını tehdit eden
bağımlılıklarla mücadelenin önemine
dikkat çekerek, “Bağımlılıkla
mücadelede 1920’den bu yana
faaliyet gösteren Yeşilay, ülke
genelinde toplumun sağlıklı bir yaşam
sürmesini hedefleyen çalışmalara
imza atmaktadır. Yeşilay ile işbirliği
içinde  her türlü çalışmayı destekleriz”
dedi. HABER MERKEZİ
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İpin ucunu iyice kaçırdık. Siyasi
geleceğimiz için aklımıza eseni söyler
hale geldik.

Devleti yönetenlerin ağızlarından
çıkacak laflara dikkat etmeleri lazım.
Terörsüz Türkiye projesi üzerinde ciddi
çalışıldı mı? 

Konu enine boyuna tartışıldı mı,
yoksa siyasi hesaplara malzeme olarak
mı kullanıldı bu slogan? 

Kandilden gelen açıklamalara
bakıyorum, uzman terörist Cemil Bayık
ve Karayılan’ın konuşmalarını izliyorum,
sanki (Biz silah filan bırakmayız.
İsteklerimizin hepsi kabul edilene kadar
mücadelemize devam ederiz) diyorlar. 

Hele TBMM’nin Başkan Vekilliği’ni de
yapan DEM’li Pervin Buldan’ın sosyal
medyada gezen bir konuşması var ki
evlere şenlik… Eğer doğruysa (geçmiş
olsun) diyor AKP’lilere, (Kürt devleti
Suriye’de kuruldu bile…)

Peki Devlet Bahçeli’ye ne demeli?
APO’yu Meclis’e daveti yetmezmiş gibi,
şimdi de kalkmış Alevi ve Kürt
Cumhurbaşkanı yardımcıları öneriyor.
Kime ve neye hizmet ediyor Bahçeli?
Milleti kucaklaması, ulus devlet yapısına
sıkı sıkıya sarılması, Türklüğe dil
uzattırmaması gerekirken, milliyetçiliği
ayaklar altına alan görüşlerle flört ediyor. 

Elbette bu topraklarda kardeşçe
yaşamalıyız. Ama Anayasa’ya ve
yasalara sadık kalmalıyız. Ülkeyi etnik ve
dinsel kimliklere bölmek isteyenlere
engel olmalıyız. Vatanımızı Ortadoğu
bataklığına sürüklemeye çalışanları
durdurmalıyız. Arap seviciliği,Kürt
seviciliği değil, hepsini kucaklayan
Türk seviciliğinin peşinden koşmalıyız. 

Neyin pazarlığını yapıyoruz
Kürtçülüğün tüccarlarıyla? APO serbest
kalacakmış, Kandil teröristleri
affedilecekmiş, hepsi siyasete
girecekmiş. Hapistekiler salıverilecekmiş.
İmamoğlu’nun serbest kalmasını bile,
Kürtlerle anlaşmaya bağlıyor DEM
Eşbaşkanı Bakırhan. 

Şu koca Meclis’te bir avuç
vatansever vekilden başka,kimse sahip
çıkamıyor Türklüğe. Yüzlerce milletvekili
sessiz sedasız seyrediyorlar meçhule
gidişi. Lozan erozyonuna ve Sevr
özlemine mani olamıyorlar.  

Yazık çok yazık…
Milleti Türk-Kürt-dindar dinsiz, Alevi-

Sünni  diye bölmemeli, ayrıştırmamalıyız.
Kemik gibi yapışmalıyız birbirimize. 

Öyle olmadığımız içindir ki, bizimle
istedikleri gibi oynuyorlar, istediklerini
rahatça yaptırmaya çalışıyorlar
emperyalistler. Türkiye’nin en önemli
meselesi terör mü? Anayasa değişikliği
mi yoksa haksızlık-hukuksuzluk-
yolsuzluk, geçim sıkıntısı, işsizlik,
enflasyon ve partizanlık mı? 

Gündemi öncelikli ülke sorunlarına
göre değil, siyasi çıkarlarımıza   göre
değiştirip duruyoruz. Kim istemez huzur
ve güven içinde güçlü ve kuvvetli
Türkiye’yi? Öyle olmak için gerçekten
birlik ve beraberlik içinde olmamız
gerekiyor. Yok Türkmüş, yok Kürtmüş,
yok Aleviymiş, yok Sünniymiş, bırakın
bunları beyler. Bu şehit kanlarıyla
sulanmış topraklarda, şanlı bayrağın
altında yaşayan hepimiz kardeşiz. Safları
sıklaştırmadıkça, siyaseten değil
gerçekten bir olmadıkça, diri ve iri
olamaz, topraklarımıza göz diken ve bizi
parçalamak isteyenlerle baş edemeyiz.

Onun için milleti bölen, ümmetçi ve
ayrılıkçı karanlığa sürükleyen, dış güçlerin
tezgahladığı projelere değil, hepimizi
kaynaştıracak, kucaklaştıracak milli
projelere yönelmeliyiz. Ayrıca büyük
önderimiz Atatürk’ümüzü unutturma
gayretlerinden, Türklüğü gevşetme
girişimlerinden ve (Ne mutlu Türk’üm
diyene) dememeyi marifet saymaktan
vazgeçmeliyiz.

Can Pulak 

Güçlü Türkiye
için 

Görevden alınan İletişim Başkanı
Fahrettin Altun, sessizliğini İBB
Başkanı ve Cumhurbaşkanı adayı
Ekrem İmamoğlu'nun tutuklandığı
İBB soruşturması için bozdu.

İktidar medyasının İBB soruştur-
masında 'kilit isim' diyerek haberini
yaptığı Serdar Haydanlı'nın Saray'dan
ihale aldığını, Fahrettin Altun belgel-
erle doğruladı. Altun, Serdar Hay-
danlı hakkındaki bilgileri avukatı
Sezgin Tunç aracılığı ile kabul etti.

İBB soruşturmasında Haydan-
lı'nın 'naylon fatura' kestiği iddia
edilmişti. İktidar medyası ihaleler or-
taya çıkınca da haberlerini silmişti.

Cumhuriyet’in haberine göre, Al-
tun'un avukatı Sezgin Tunç, Saray'ın
resmi belgelerini Gazeteci Ertuğrul
Özkök ile paylaştı.

Özkök, T24’teki yazısında, "De-
vlet ilk defa, İmamoğlu hakkında iti-
rafçı olan iş insanlarının şirketlerine
geçmişte birçok resmi kurumun da
çok sayıda ihale verdiğini itiraf
ediyor. Bizzat Cumhurbaşkanlığı
İletişim Başkanlığı eliyle, ‘Bu
adamlara biz de ihale verdik’ diyerek,
İmamoğlu ve tüm CHP’li belediye
başkanları lehine belge sunuyor. De-

vlet bugün itibarıyla İmamoğlu ve
arkadaşları lehine ‘müdahil’ oldu bile
diyebiliriz’’  ifadelerini kullandı.

Tunç, Özkök'ün 10haber'deki
yazısındaki, "Ancak Fahrettin Al-
tun’un doğruladığı belge şunu ortaya
koyuyor: Devlet ilk defa İmamoğlu
hakkında itirafçı olan iş insanlarının
şirketlerine geçmişte bir çok resmi
kurumun da çok sayıda ihale
verdiği itiraf ediyor" ifadelerine
karşı çıktı.

Emir’den sert yanıt
Tunç, Özkök'ün bu

görüşüne X hesabından itiraz etti.
Bunun üzerine de Altun'un
avukatına CHP Grup Başkanvekili
Murat Emir'den yanıt geldi.

Emir, belgeleri Al-
tun'un avukatı Tunç'un
paylaştığını hatırlatıp,
"Şimdi çıkıp 'yargıyla
ilgisi yok' diye-
mezsiniz!" dedi.

Emir, pay-
laşılan belgelerin
Haydanlı ve
diğer isimlere,
"Kolaylık

sağlanmasının" talimatı olduğunu
iddia etti.

Özkök, kendisine gönderilen
resmi Cumhurbaşkanlığı belgelerinin
üzerinde birçok ismin kapatıldığını
belirtip, "Bence onların da açıklan-
masında yarar var. Belki aralarından
başka bazıları da şu an ‘İtirafçıya’
dönmüş durumdadır" demişti.

Emir, Altun'un avukatı Tunç'a
X'ten şu yanıtı verdi:

"Sezgin Tunç, o belgeleri siz
paylaştınız, şimdi çıkıp
‘yargıyla ilgisi yok’ diye-
mezsiniz!

Ortada iddia değil, belgelen-
miş bir kumpas var!

19 Mart darbe-
siyle Ekrem
İmamoğlu'na
ve yol
arkadaş-
larımıza op-
erasyon
çeken ikti-
darın, şimdi
‘itirafçı’ diye

sahaya
sürdüğü isim-

ler, yıllardır

AKP'den ihale alan işbirlikçiler!
Cumhurbaşkanlığı antetli, Fahret-

tin Altun imzalı o yazılar kamu ku-
rumlarına ‘bu firmalara kolaylık
sağlayın’ talimatıdır.

Ve ihale dağıttığınız isimler
bugün ‘itirafçı’ diye Ekrem
İmamoğlu’na, Cumhuriyet Halk Par-
tili belediyelere kumpas kurmak için
kullanılıyor.

Şimdi çıkıp ‘yargı süreciyle ilgisi
yok’ diyorsunuz.

Öyleyse neden 125 gün susup
izlediniz?

388 ihalenin 300’ünü AKP’li
belediyelerden alanlar sadece CHP’li
başkanlara karşı konuşuyorsa, ortada
hukuk değil siyasi tetikçilik vardır!

Serdar Haydanlı’nın bir telefonla
nasıl serbest bırakıldığını Genel
Başkanımız Özgür Özel anlattı ve siz
susarak onayladınız!

Asıl soruşturulması gerekenler
ödüllendirilirken, halkın seçtiği
belediye başkanları tutsak ediliy-
orsa; bu düzene yargı değil,
çürüme denir!

Milletimiz, iradesine yapılan
kumpası da, bu çürümüş iktidarı da
tarihe gömecek!’’ HABER MERKEZİ

İstanbul Büyükşehir Belediyesi’ne (İBB) yönelik
operasyonlar kapsamında 23 Mart’ta tutuklanan
CHP'li Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık’ın sağlık durumu kritik.

Daha önce iki kez kanseri yenen Çalık
cezaevinde kaldığı süreçte 21 kilo verdi.

Geçtiğimiz günlerde lenfoma şüphesiyle
ameliyat olduktan sonra anjiyo operasyonu
geçirerek elleri kelepçeli cezaevine gönderilen
Çalık hakkında Adli Tıp Kurumu, İzmir Katip Çelebi
Üniversitesi Atatürk Eğitim ve Araştırma
Hastanesi’nin verdiği sağlık kurulu raporunun

yeniden değerlendirilmesini talep etti.
Bunun üzerine Çalık, İzmir Şehir Hastanesi’nin

hematoloji servisine yatırıldı. İstanbul Adli Tıp
Kurumu yaptığı açıklamada, Çalık’a 1999 yılında
akut miyeloid lösemi (AML) teşhisi konduğu,
ancak hastalığın 26 yıldır tekrar etmediği ve
belirtilerinin kaybolduğu ifade edildi. Rapor,
tartışma yarattı. Son olarak, durumu ciddiyetini
koruyan Murat Çalık'tan yeniden kemik iliği örneği
alınmasına karar verildi.

Operasyon İzmir Şehir Hastanesi'nde
yapılacak. HABER MERKEZİ

Murat Çalık'tan yeniden kemik iliği alınacak

FAHRETTİN ALTUN'UN İMAMOĞLU 'İTİRAFI' ORTALIĞI KARIŞTIRDI!

CHP lideri Özgür Özel 15'inci
kez Silivri ziyaretinde bulundu.
Özel, tutuklu bulunan CHP'nin
Cumhurbaşkanı Adayı Ekrem
İmamoğlu ile görüşmesini
gerçekleştirdikten sonra yaptığı
açıklamada, TBMM'de kurulması
beklenen komisyon hakkında
konuştu.

Cumhuriyet Halk Partisi
(CHP) Genel Başkanı Özgür Özel,
dün Silivri ziyaretlerinin
15’incisini gerçekleştirdi. Silivri
Cezaevi çıkışında gazetecilere
açıklamalarda bulunan Özel,
İzmir'deki operasyonların ardından
bu kente gittiği bilgisini vererek,
"Bakın 150 kişilik dosya var. 10

günde iddianame yazdılar. Hakim
de önüne aldı. Deliller toplanmış
iddialar yargılamaya muhtaç.
'Yargılama dediğin tutuksuz olur'
dedi. İki dosyadaki herkesi
tutuksuz yargılamaya sevk etti.
Şimdi ben çıksam İzmir
Cumhuriyet Başsavcısına eleştiride
bulunsam komik duruma düşerim.
O da savcı bu da savcı. İddiaları
söylemiş. İddianamesini
hazırlamış. Kimseyi birbirine iftira
atmaya zorlamamış. Yalancı tanık,
gizli tanık bulmamış. Önüne
Beyaz Toros da koymamış. Ağaç
isimleri hayvan isimleri de
koymamış. Arkada bir masa, bir
kasa, bir Mustafa Kemal Paşa.

İşini yapıyor adam. Ne diyeceğim
ben ona?" diye konuştu.

Savcılara seslenen Özel, "İzmir
gibi Ankara gibi görevinizi akla,
vicdana ve hukuka uygun bir
şekilde yapın. Tutuksuz yargılama
yapın bir an önce iddianame yazın.
Gelmeyen TRT de gelsin hepsini
canlı versin. İftira da duyulsun
cevabı da duyulsun. Zeydan
Karalar'ın dosyası iline yollansın
orada görülsün" diye konuştu.

TBMM'de kurulması beklenen
komisyona dair de konuşan Özel,
"Komisyon fikri bize aitti" diyerek
"Diyarbakır'da demokrasi,
İstanbul'da otokrasi" ifadelerini
kullandı. HABER MERKEZİ

İBB soruşturmasının
‘kilidini’ Altun açtı

Milli Savunma Bakanlığı (MSB)
kaynakları Suriye yönetiminin,
savunma kapasitesinin
güçlendirilmesi ve ‘terör örgütleriyle
mücadele’ konularında Türkiye’den
resmi destek talep ettiğini duyurdu.
MSB, konuya dair şunları belirtti:
“Suriye’nin savunma kapasitesini
artırmaya yönelik eğitim, danışmanlık
ve teknik destek sağlanması için
çalışmalarımız devam etmektedir.
Türkiye’nin öncelikli hedefi, Suriye’nin
siyasi birliğini ve toprak bütünlüğünü
desteklemek, bölgede kalıcı barışın
sağlanmasına yönelik çabalara
öncülük etmektir.” HABER MERKEZİ

Suriye  Türkiye’den
destek talep etti

İBB soruşturmasında ‘kilit isim’ Serdar Haydanlı’nın Saray’dan ihale aldığını Fahrettin Altun, avukatı aracılığı
ile kabul etti. Altun’un avukatı Sezgin Tunç, Saray’ın resmi belgelerini Gazeteci Ertuğrul Özkök ile paylaştı
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Kuruluşu 1925’e dayanan, Mustafa
Kemal Atatürk'ün “İstikbal
göklerdedir” sözüyle taçlandırdığı
Türk Hava Kurumu (THK), yıllarca
Türkiye’de sivil ve askeri havacılığın
temel taşı oldu, yangın söndürmeden
sportif havacılığa, eğitimden halkla
ilişkiler faaliyetlerine kadar birçok
alanda kritik bir görev üstlendi.

Ancak son 10 yılda yaşanan
gelişmeler, THK’nin bu tarihsel ve
kurumsal kimliğini adım adım
kaybettiğini gözler önüne serdi. CHP
Genel Başkan Yardımcısı ve Milli
Savunma Politikalarından Sorumlu
isim Yankı Bağcıoğlu’nun
açıklamaları bu sürecin tesadüfi değil,
yapılandırılmış bir tasfiye planı
olduğuna dikkat çekti.

İlk kırılma noktası 
Bağcıoğlu’na göre, THK’nin

ekonomik gücünün kırılması için ilk
ciddi adım 2013 yılında atıldı. O yıl
THK'nin en büyük gelir kalemlerinden
biri olan kurban derisi toplama
tekelinin kaldırılması, kurumun mali

dengesini bozdu. Bağcıoğlu, “Bu
hamle, THK’nin sadece bütçesini
değil, kamu nezdindeki geleneksel
meşruiyetini de zedeledi. Ardından
gelen uygulamalarla kurum adeta
yalnızlaştırıldı” dedi.

Kayyum dönemi başladı
2019’da THK’ye kayyum

atanmıştı. Bu gelişme sonrasında
kurumun elindeki yangın söndürme
uçakları, Etimesgut'taki hangarlarda
bekletilmeye başlandı. Aynı dönemde,
Türkiye büyük orman yangınlarıyla
mücadele ederken, yurtdışından
milyonlarca dolarlık uçak kiralama
yoluna gidildi.

Bağcıoğlu, yaptığı açıklamada,
“2021’de yaşanan yangın
felaketlerinde THK uçakları yerde
beklerken, ormanlarımız göz göre göre
yandı. Bu, hem kamu kaynaklarının
savurganlığı hem de bir kurumun
gözden çıkarılmasının açık
göstergesidir” ifadelerini kulandı.

Bağcıoğlu’nun açıklamasına göre
Haziran 2024 itibarıyla THK’ye ait 29

araç satılmak üzere değer tespitine
sokuldu. Araçlar arasında otobüsler,
tankerler, karavanlar, iş makineleri ve
çeşitli hizmet araçları da yer aldı.

Yankı Bağcıoğlu,“Satış işlemleri
bilirkişi raporlarıyla hazırlandı ancak
ne basın ne kamuoyu bu gelişmeye
dikkat kesildi. Bu, sessiz bir tasfiye
operasyonudur.” dedi. 

Öte yandan sadece mal varlığı
değil, THK’nin “sertifika verme” gibi
stratejik yetkileri de hedefte. İddialara
göre, THK’nin uluslararası geçerli
eğitim ve havacılık sertifikası verme
yetkisinin, Türkiye Hava Sporları
Federasyonu’na (THSF) devredilmesi
planlanıyor.

Aynı zamanda, THK’nin Türkiye
genelindeki çok sayıda taşınmazının
ve kamp alanlarının kontrolünün de
başka yapılar üzerinden ele geçirilmek
istendiği ileri sürülüyor.

Bağcıoğlu’nun açıklamalarına göre
THK’nin merkez binasında görev
yapan, yıllarca kuruma emek vermiş
deneyimli kadrolar, “görevlendirme”
adı altında üniversiteye veya iktisadi

işletmelere kaydırılıyor. Yerlerine ise
THK geçmişi olmayan, iktidara yakın
isimler atanıyor.

CHP’li Bağcıoğlu’nun açıklaması
oldukça sert:

"Mevcut durumda THK,
kayyumlarla ve havacılıkla ilgisi
olmayan atamalarla şekillendirilmeye;
içi boşaltılmaya çalışılmaktadır.
Unutulmamalıdır ki yönetimler hata
yapabilir, başarısız olabilir. Ancak
hukukun dışına çıkan uygulamalar
cezalandırılmalı, süreçler yasal
çerçevede yürütülmelidir.
Cumhuriyetimizin bu köklü kurumu,
Atatürk’ün emaneti olan THK, kişisel
hırs ve siyasi hesaplara kurban
edilmektedir. Ayrıca bu durum, sadece
personel değişimi değil, kurumsal
hafızanın yok edilmesi olarak
değerlendiriliyor. Atatürk’ün
doğrudan mirasının yok edilmesidir.
Eğer bu sürece toplum ve medya
sessiz kalırsa, ileride bunun bedelini
tüm ülke ödeyecek. THK’nın itibarı,
işlevi ve mirası yeniden inşa
edilmelidir” ifadelerini kullandı.

Türk Hava Kurumu’nun siyasi hesaplarla yok edilmek istendiğini belirten CHP Genel Başkan
Yardımcısı Bağcıoğlu, “Bu sadece bir kurumun değil, Cumhuriyet değerinin de çöküşü olur" dedi
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Yeniden Refah Partisi Genel Başkanı
Fatih Erbakan, Anahtar Parti Genel
Başkanı Yavuz Ağıralioğlu'nu
partisinin genel merkezinde ziyaret
etti. Basına kapalı olarak gerçekleşen
görüşme yaklaşık 1 saat sürdü.
Görüşme sonrası iki lider ortak basın
toplantısı düzenledi. İki lidere, MHP
Genel Başkanı Devlet Bahçeli'nin,
Cumhurbaşkanı'nın iki
yardımcısından birinin Alevi, diğerinin
Kürt olması yönündeki önerisiyle ilgili
görüşler soruldu. Erbakan,
Bahçeli'nin söylemini ayrıştırıcı
olduğunu belirterek, "Biz tek millet
olmakla övünen bir milletiz. Bu
açıklamaların talihsiz açıklamalar
olduğunu düşünüyorum "
değerlendirmesinde bulundu. 
HABER MERKEZİ

Devlet Bahçeli’nin
söylemi ayrıştırıcı

Halkların Eşitlik ve Demokrasi Partisi
(DEM Parti),  22 Temmuz tarihinde
Ankara'da yapılan Parti Meclisi
toplantısının sonuç bildirgesini
açıkladı. DEM Parti, "Terörsüz
Türkiye" adı verilen sürece ilişkin
"Meclis’te kurulacak olan komisyon
tarihsel bir işleve sahip olacaktır.
Partimiz, bu komisyonun yapacağı
çalışmaların anlamlı ve sağlıklı bir
sonuca ulaşması ve sonrasında
atılacak adımların gerçekleşmesi için
her türlü çabayı gösterecektir"
açıklaması yaptı. İktidara da
seslenilen bildirgede "Tüm toplumun
sürece daha güçlü, inançlı ve kararlı
katılımı, iktidarın gecikmeksizin
somut demokratik adımlar atmasına
bağlıdır " ifadelerine yer verildi.
HABER MERKEZİ

'İktidar adımlar 
için gecikmemeli'

Bulgaristan Turizm Bakanı Miroslav
Borşoş, Bulgaristan hükümetinin
Türk vatandaşlarına yönelik vize
prosedürlerinde kolaylık sağladığını
ve vize sürelerinin uzatıldığını
duyurdu. Borşoş, hükümetin olağan
oturumunun ardından paylaştığı
görüntülü mesajda, "15 Temmuz
tarihinden itibaren Türk
vatandaşlarına turist vizesi verme
konusunda yeni bir düzenleme
getirildiğini bildirmekten
memnuniyet duyarım" dedi.Borşoş,
yeni düzenleme ile turist vizelerinin
çeşitlendiğini belirterek, "Bu, 3 aylık
ve 6 aylık vizelerin yanı sıra artık 1
yıllık, 3 yıllık ve 5 yıllık vizelerin de
verilebileceği anlamına geliyor"
ifadelerini kullandı. 
HABER MERKEZİ

Bulgaristan’da  
vize süreleri uzatıldıÖzdağ, CHP'yi uyardı:

Müzakereyi durdurun
Zafer Partisi Genel Başkanı Ümit Özdağ,

partisinin genel merkezinde düzenlediği basın
toplantısında gündemi değerlendirdi. Özdağ,
Cumhur İttifakı ile DEM Parti'nin kurduğu
koalisyonun, Türkiye’yi Atatürk’ün milli, üniter,
laik devlet modelinden Erdoğan-Bahçeli-Öcalan
modeline sürüklediğini savundu. Özdağ, şunları
söyledi: "Türkiye tehlikede. Bu tespiti, sadece
Zafer Partisi Genel Başkanı olarak değil, yıllarca
milli güvenlik meseleleri üzerine çalışmış, Milli
Güvenlik Teorisi adlı kitabın yazarı  olarak
yapıyorum. Türkiye, Cumhuriyet tarihimizin en
büyük tehdidiyle, en vahim durumuyla karşı
karşıya. Çünkü Cumhur İttifakı ile DEM’in
kurduğu koalisyon, Türkiye’yi Atatürk modelinden

Erdoğan-Bahçeli-Öcalan modeline sürüklemek
istemektedir. Bu model, milli, üniter, laik devlet
anlayışının sonu olacaktır. Atatürk modelinin nihai
olarak tasfiye edilmesi için yeni bir anayasa
gerektiğinden bahsediliyor. TSK’nın vesayetinde
anayasa yapıldığından şikâyet edenlerin, şimdi
Öcalan’ın vesayetinde bir anayasadan rahatsızlık
duymadıklarını görmek üzücü. Oysa açlıkla
boğuşan Türk halkının, ne Edirne’de ne de
Hakkâri’de gündeminde yeni anayasa yok.
Cumhuriyet Halk Partisi’ne de çağrıda
bulunuyoruz: Türkiye Büyük Millet Meclisi’ndeki
komisyona katılmayın. Komisyona katılmama
kararı alan İyi Parti’yi içtenlikle tebrik ediyoruz."
HABER MERKEZİ

524 Temmuz 2025 PerşembeHABERLER

CHP’Lİ
BAĞCIOĞLU’DAN

TÜRK HAVA
KURUMU İÇİN
İLGİNÇ ÇIKIŞ

Türk Hukuk Kurumu, tam
bağımsız Türkiye’nin
temellerinin atıldığı Lozan
Barış Antlaşması’nın 102’nci
yılı kapsamında yazılı basın
açıklaması yayımladı.

Kurum Başkanı Av. Nail
Gürman imzalı açıklamada,
“Lozan Barış Antlaşması’nın
102. Yılı kutlu olsun. Mareşal
Gazi Mustafa Kemal Atatürk

diyor ki; ‘Bir millet için güç
ve yeteneğini, fiili eser ile
gösterip kanıtlamadıkça,
kendisine saygınlık ve önem
beklemek boşunadır. Güç ve
yetenekten yoksun olanlara
iltifat edilemez.’ ‘Osmanlı
millet sistemini’
anımsatarak haddini aşan;
‘Kürt-Alevi
görevlendirilmesi ile’

Atatürk milliyetçiliğini inkar
aymazlığına düşen  ve
ümmetçilik hayalleri ile
anayasayı manevi cebir ile
ihlale girişen anlayışların,
‘Cumhuriyetin Hukuk
devrimi’ ile ilgisi yoktur.
Olmayacaktır” denildi.

Açıklama, “Ne Mutlu
Türküm Diyene” ifadeleriyle
sonlandı. HABER MERKEZİ

Sessiz tasfiye planı!Sessiz tasfiye planı!Sessiz tasfiye planı!Sessiz tasfiye planı!Sessiz tasfiye planı!Sessiz tasfiye planı!
Mürvet Kubay
bilgi@egesaati.com.tr

ÖZEL HABER
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Seferihisar Belediyesi, ilçenin en güzel
plajlarından biri olan Akkum Plajı’nda Çevre
Şenliği düzenledi. Mavi Bayrak ödülüne layık
görülen plaj renkli etkinliklerle birlikte Mavi
Bayrak töreni ile gerçekleşti.

Gerçekleştirilen etkinlikte, Seferihisar
Belediye Başkanı İsmail Yetişkin ve Türkiye
Çevre Eğitim Vakfı (TÜRÇEV) yetkilileri açılış
konuşmalarını yaptı. Törende Seferihisar
Jimnastik Ekibi, Ürkmez Gençlik Merkezi Halk
Oyunları Ekibi ve Rebeteos dans grubu sahne
alarak izleyenlere keyifli anlar yaşattı.

Seferihisar Belediye Başkanı İsmail
Yetişkin “Akkum Plajı, yıllardır
Seferihisar’ın en çok ziyaret edilen, berrak
deniziyle akıllarda yer eden kıymetli bir
alan. Bugün sadece Akkum’un değil,
ilçemizdeki 10 ayrı mavi bayraklı
plajımızda Mavi Bayrak var. Mavi
Bayrak, yalnızca bir temizlik simgesi
değil, turizmde kalite, doğaya saygı ve
sürdürülebilirliğin göstergesidir” dedi.

Duyarlılık çağrısı
Sözlerine, mavi bayraklı plajların

korunmasının yalnızca belediyenin değil,
tüm halkın sorumluluğunda olduğunu
vurgulayarak devam eden Başkan Yetişkin

“Ne yazık ki bazı misafirlerimiz buraya sadece bir
kez gelecekmiş gibi davranıyor ve geride çöp,
izmarit bırakıyor. Bu plajlar hepimizin. Evinizi
nasıl temiz tutuyorsanız lütfen doğayı da aynı
özenle koruyun. İklim krizi ile karşı karşıyayız. Su
kaynaklarımız da hızla azalmakta. Bu sebeple
plajlarımızda duş kullanımı konusunda
kısıtlamaya gidiyoruz. Tüm
komşularımızdan bu konuda duyarlı
olmalarını bekliyorum” ifadelerini
kullandı. 

Seferihisar'ın en meşhur plajı Akkum'da
gerçekleşen Çevre Şenliği, her yaştan
Seferihisarlının yoğun ilgisini gördü. Gün
boyunca alanda, tohum topu atölyeleri,
çevre temalı sohbetler, izmarit toplama
temizliği, yerli tohum dağıtımı, eski
kıyafet ve elektronik atık getirenlere
bez çanta ve matara hediyeleri, mısır,
limonata ve pamuk şeker ikramı gibi

pek çok etkinlik eş zamanlı
olarak düzenlendi.

Çevre Muhafızları
sahada

Tamamı çocuklardan
oluşan Seferihisar'ın Çevre
Muhafızları, etkinlik
boyunca hem çevre temizliği
yaptı hem de atölyelere
katılarak doğa sevgisini ve
sorumluluk bilincini bir kez
daha gösterdi.

Seferihisar Belediyesi, yaz
boyunca hem çevre dostu
uygulamalarını hem de toplumsal
farkındalık çalışmalarını sürdürmeye

devam edecek. n BU BİR HABER

İLANDIR

Ege Sanayicileri ve İş İnsanları
Derneği (ESİAD) heyeti, 7 Ekim
2025 tarihinde İzmir’de
düzenlenecek 4. ESİAD Yatırım
Zirvesi’ne davette bulunmak üzere
Cumhurbaşkanı Yardımcısı Cevdet
Yılmaz’ı makamında ziyaret etti.
Ziyarette, İzmir’in ekonomik
potansiyelini, yapısal sorunlarını ve
çözüm önerilerini içeren kapsamlı
bir değerlendirme dosyası da
Yılmaz’a sunuldu. ESİAD Yönetim
Kurulu Başkanı Sibel Zorlu’nun
yanı sıra yönetim ve denetim kurulu
üyelerinin katıldığı görüşmede,
limanlardan çevreyollarına,
OSB’lerden yeşil dönüşüm
yatırımlarına, nitelikli iş gücü
ihtiyacından deprem dirençli kent
vizyonuna kadar birçok başlık
masaya yatırıldı. Görüşmede AK
Parti İzmir Milletvekili Ceyda
Bölünmez Çankırı da hazır bulundu.

Ziyaretin ardından

değerlendirmede bulunan ESİAD
Yönetim Kurulu Başkanı Sibel
Zorlu, şunları söyledi:

Yatırım Zirvesi 7 Ekim’de
“Yaklaşık 20 milyar dolarlık

toplam iş hacmi ve 200 bini aşkın
istihdam gücüyle İzmir ve
çevresinde üretimin, ihracatın ve
yatırımın öncülüğünü yapan 250’nin
üzerinde üyemiz adına,
Cumhurbaşkanı Yardımcımız
Cevdet Yılmaz’ı ziyaret ettik.
Kendisine, 7 Ekim 2025 tarihinde
İzmir’de gerçekleştireceğimiz
4. ESİAD Yatırım Zirvesi için resmi
davetimizi iletirken, zirvenin amacı
ve kapsamı hakkında da bilgi verdik.
2022 yılından bu yana
düzenlediğimiz Zirvemizde bugüne
kadar 1000’i aşkın katılımcı, 80’in
üzerinde konuşmacı ve yaklaşık
100 sponsorla güçlü bir etki alanı
oluşturduk. Geçtiğimiz yıl, otomotiv

ve elektrikli araç yatırımları
temasıyla gerçekleştirdiğimiz
zirvemiz, çok sayıda iş birliğine ve
yeni açılıma zemin hazırladı. Bu yıl
ise odağımızda, savunma ve
havacılık sanayii var. Yüksek katma
değerli üretim, teknoloji geliştirme
ve stratejik özerklik açısından büyük
önem taşıyan bu alandaki yatırım
fırsatlarını, İzmir’in girişimcilik
ruhu ve yenilikçi altyapısıyla
biraraya getirmeyi amaçlıyoruz.”

Çözüm önerileri dosyası
Görüşme sırasında ayrıca İzmir’in

potansiyelinin daha iyi
değerlendirilmesi adına beklenti ve
çözüm önerilerini içeren bir dosyayı
da Cumhurbaşkanı Yardımcısı
Cevdet Yılmaz’a ilettiklerini dile
getiren Zorlu, şöyle devam etti:
“İzmir; üretim gücü, stratejik konumu
ve yetişmiş insan kaynağıyla Türkiye
ekonomisinin dinamosu olmaya aday

bir kent. Ancak bu potansiyelin
harekete geçebilmesi için altyapıdan
eğitime, yatırım alanlarından lojistik
kapasiteye kadar pek çok konuda
ortak akıl ve kararlılıkla hareket
edilmesi gerekiyor. Görüşmede,
Alsancak Limanı’nın yetersiz
kapasitesi, Kuzey Ege Limanı’nın
stratejik önemi, ikinci çevreyolu
ihtiyacı, OSB’lerin doluluk oranı,
nitelikli iş gücü açığı, tarımda katma
değer üretimi ve yeşil dönüşüm
yatırımlarının desteklenmesi gibi
birçok konuyu ayrıntılarıyla ele aldık.
Deprem ve yangın riskiyle
mücadelede yapılması gerekenler de
dosyamızda yer aldı. ESİAD olarak
kamu ile özel sektör arasında güçlü
ve sürdürülebilir bir iş birliği zemini
oluşturmanın, sürdürülebilir bir
kalkınma için hayati önemde
olduğuna inanıyoruz. Bu doğrultuda
çalışmalarımızı kararlılıkla
sürdüreceğiz.”HABER MERKEZİ

ESİAD’tan Ankara çıkarması
CEVDET YILMAZ İLE YAPILAN GÖRÜŞMEDE ÖNERİLER İÇEREN 7 MADDELİK DOSYA SUNULDU
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Cumhurbaşkanı Yardımcısı Cevdet Yılmaz’ı makamında ziyaret eden Ege Sanayicileri ve İş 
İnsanları Derneği (ESİAD) heyeti İzmir’de düzenlenecek 4. ESİAD Yatırım Zirvesi’ne davet etti

Dosya 7
maddeden
oluştu 

Dosyada İzmir’in ekonomik potan-
siyelini harekete geçirecek 7 başlık yer aldı:

1. Finansmana Erişim 
Yüksek enflasyon nedeniyle yaşanan

maliyet artışları, kar marjlarının düşmesi,
planlanan yatırımların geri dönüş süresinin
uzamasına neden olmakta. 

2. Altyapı, Ulaşım ve Lojistik
İzmir limanlarının kapasite yetersizliği

gibi sorunlar gündeme geldi. Kuzey Ege Li-
manı’nın (Çandarlı) stratejik önemi vurgu-
landı. Kkinci çevreyolu ihtiyacı, İzmir-Ankara
ulaşım altyapısının güçlendirilmesi de önce-
likli konular arasında yer aldı.

3. Sanayi, OSB ve Yatırım Alanları
Organize sanayi bölgelerinde yeni

yatırımcılar için alan bulunamadığı belirtildi.
Yeni yatırım alanlarının belirlenmesi
gerekliliği dile getirildi.

4. Eğitim, İş Gücü ve Beşeri Sermaye
Meslek liseleri ve meslek yük-

sekokullarının organize sanayi bölgeleriyle
entegre biçimde yeniden yapılandırılması
gerektiği belirtildi.

5. Sürdürülebilirlik ve Yeşil Dönüşüm
İzmir’in Avrupa Birliği tarafından “2030

Misyon Kenti” olarak belirlenmiş olması,
yeşil dönüşüm süreci açısından önemli bir
fırsat olarak değerlendirildi. 

6. Turizm ve Kültürel Ekonomi
Kemeraltı gibi tarihi alanların can-

landırılması, kongre merkezleri ve açık hava
müzesi gibi projelerin bölgeye kazandırıl-
ması gerektiği dile getirildi.

7. Afetlerle Mücadele
2020 depreminden sonra dönüşüm

ihtiyacının daha da görünür hale geldiği be-
lirtilerek, kapsamlı ve sürdürülebilir bir
kentsel dönüşüm modeli ihtiyacına dikkat
çekildi.
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Muğla Büyükşehir
Belediyesi, kent genelinde ulaşım
yatırımlarını sürdürerek
vatandaşların güvenli, konforlu ve
modern yollarla seyahat etmesi
için çalışmalarına devam ediyor.
2024 yılında 184 bin metre 2. kat,
18 bin metre de sıcak asfalt
çalışması yapan Büyükşehir
Belediyesi, 202 bin metre yol
çalışması gerçekleştirdi.

Muğla Büyükşehir
Belediyesi, 2025 yılı itibarıyla
tamamlanan ve devam eden
projeler kapsamında yol ağına
652 milyon 188 bin 300 TL
yatırım yaptı. Kent genelinde
planlı, kalıcı ve uzun ömürlü yol
projelerini hayata geçirmeye
devam eden Büyükşehir
Belediyesi, yenilenen yollarla
sürdürülebilir ulaşımı hedefliyor.
13 ilçede yeni ve güvenli yollar
için planlamalar devam ediyor.

2024 ve 2025 yıllarında
tamamlanan yol projeleri, sanat
yapılarıyla da güçlendirildi.
Büyükşehir Belediyesi tarafından

yapılan hendek betonları, taş
duvarlar, menfezler ve istinat
duvarları toplamda 35 bin 734
metre uzunluğa ulaştı. Sanat
yapıları projelerinin 2024 yılı
toplam maliyeti ise 96 milyon
349 bin 122 TL oldu.

Kıyı Ege Belediyeler Birliği
ve Muğla Büyükşehir Belediye
Başkanı Ahmet Aras, “Muğla
Büyükşehir Belediyesi olarak,
kent genelinde vatandaşlarımızın
güvenli, konforlu ve
sürdürülebilir ulaşım olanaklarına
kavuşması için çalışmalarımızı
kararlılıkla sürdürüyoruz. Ulaşım,
sadece günlük hayatın bir parçası
değil, aynı zamanda sosyal
yaşamın, üretimin ve kalkınmanın
da temel altyapısıdır. Bu anlayışla
hem şehir merkezlerinde hem de
kırsal mahallelerimizde yol
yapım, bakım ve altyapı
çalışmalarına öncelik veriyoruz.
Altyapısı tamamlanmış,
dayanıklı, uzun ömürlü yollarla
Muğla’yı geleceğe hazırlıyoruz”
dedi.HABER MERKEZİ

Menteşe Belediyesi’nin her
yıl geleneksel olarak açtığı
ücretsiz yaz kurslarına, bu yıl da
çocuklar yoğun ilgi gösterdi. 6-16
yaş aralığındaki çocuk ve
gençlere yönelik olarak açılan
kurslarda toplam bin 25 çocuk
eğitim alıyor.

Çocukların yaz aylarını
verimli geçirmeleri, sanatsal ve
sportif faaliyetlerle gelişimlerini
desteklemeleri amacıyla ücretsiz
olarak sunulan kurslarda, geniş
bir yelpazede eğitim veriliyor.
Alanında uzman eğitmenler
eşliğinde verilen eğitimlerde,
çocuklar hem sosyalleşme fırsatı
buluyor, hem de ilgi alanlarına
yönlendirilerek yeni beceriler
kazanıyor.Menteşe Belediye
Başkanı Gonca Köksal Aras, yaz

kursları hakkında yaptığı
açıklamada şu ifadelere yer verdi:
“Çocukların sanata, spora ve
bilime erişebileceği eşit, ücretsiz
ve güvenli ortamlar oluşturmak
önceliğimiz. Kurslarımız
sayesinde çocuklarımız hem
kendilerini keşfediyor,
yeteneklerini geliştiriyor, hem de
geleceğe daha güçlü bir şekilde
hazırlanıyor. Menteşe Belediyesi
olarak çocuklarımızın gelişimini
her alanda desteklemeye devam
ediyoruz”Menteşe Belediyesi’nin
ücretsiz olarak verdiği yenilikçi
drama, ebru, karikatür, akıl ve
zeka oyunları, resim, seramik,
kaligrafi, matematik atölyesi, takı
tasarım,  briç ve satranç kursları
29 Ağustos 2025 Cuma gününe
kadar devam edecek. İHA 

Basın İlan Kurumu Genel Müdürü Cavit Erkılınç,
mesaj yayımlayarak basın mensuplarının 24
Temmuz Gazeteciler ve Basın Bayramı’nı kutladı.
Müdür Erkılınç, mesajında şu ifadelere yer verdi:
“Toplumsal belleğimizde derin izler bırakan her
dönüm noktasında gerçeğin izini süren, tarih
sahnesinin görünmez kahramanları basın
mensuplarımız; halkı doğru bilgilendirme
sorumluluğuyla hakikatin yolundan sapmadan ve
sarsılmaz kararlılıkla önemli bir kamu görevini
yerine getirmektedir. Basın özgürlüğü açısından
sembol niteliği taşıyan 24 Temmuz’un yıl

dönümünde, kalemleriyle gerçeğe ışık tutan
fedakâr basın emekçilerinin özverisinin takdire
şayan olduğunu bir kez daha ifade ediyoruz.
Demokratik toplum düzeninin temel taşlarından
biri olan basınımızın, yayıncılık faaliyetlerini daha
etkin ve nitelikli yürütebilmesi için Basın İlan
Kurumu olarak desteğimizi kararlılıkla
sürdürüyoruz. Basın kuruluşlarımızın ekonomik
bağımsızlığının teminatı niteliğindeki resmî ilan
ve reklam ekosisteminin devamlılığı için yoğun
gayret gösteriyor, gazetecilerimizin özlük
haklarının koruyoruz.” HABER MERKEZİ

BİK, basın haklarını koruyor

Muğla’dan ulaşım atağı

Türk düğümlü halılar
kayıt altına alındı

Uşak'ta geleneksel Türk halıcılığına
katkı sağlayacak ‘Türk Düğümlü
Halılar Atlası' ile 120 motif ve 120
öykü kayıt altına alındı. Uşak İletişim
Derneği Başkanı Utku Demiröz,
projenin, halıcılık kültürünün merkezi
olan Uşak'ta başladığını belirterek,
projenin zarafetiyle bilinen ve dünya
çapında saygınlığı olan Uşak halılarını
merkeze aldığını vurguladı. Demiröz, "
Halıcılığın atası Türklerdir aslında ama
Türk halısı, Türk düğümü çok
kullanılmamış. Bunun yerine hep
göçebe halısı, Yörük halısı gibi ifadeler
kullanılmış. Özellikle Türk ifadesi
imtina edilmiş" diye konuştu. İHA

Coşkun: Basın farklı 
kesimlerin sesidir

24 Temmuz Gazeteciler ve Basın
Bayramı nedeniyle mesaj yayınlayan
Denizli Valisi Ömer Faruk Coşkun, “
Basın, çağdaş demokrasilerin temel
taşlarından biridir. Toplumun doğru,
tarafsız ve hızlı bir şekilde
bilgilendirilmesi, kamuoyunun
aydınlatılması ve farklı kesimlerin
sesinin duyurulmasında görev
üstlenen basın mensuplarımız, saygın
meslek grupları arasında yer
almaktadır. Demokratik rejimlerin
vazgeçilmez unsurlarından olan
basın; halkın doğru bilgiye
ulaşmasında önemli kaynaklardan
birisidir" ifadelerini kullandı. İHA

Kurvaziyerle 2 bin
600 yolcu geldi

Muğla’nın Bodrum ilçesine gelen
Resilient Lady adlı kurvaziyer, 2 bin
600 yolcu getirdi. Bahamalar bayraklı
277 metre boyunda 38 metre
genişliğindeki Resilient Lady, sabah
saatlerinde Rodos Limanı’ndan
Bodrum’a geldi. 2 bin 770 kapasiteli
gemide ağırlıklı olarak Amerikalı
olmak üzere toplam bin 143 personel
bulunuyor. Gemi, akşam saatlerinde
Mikonos Limanı’na hareket edecek.
2022 yılında inşası tamamlanıp 2023
yılında suya indirilen 110 bin
grostonluk gemide 17 ayrı güverte
bulunuyor. Gemi lüks ve eğlence
sunuyor. İHA

DENİZLİ 

BODRUM

UŞAK  

Girişimci kadınların
ürünleri sergileniyor

Balıkesir'in Burhaniye ilçesinde
Hamarat Eller Kadın Platformu, 39
kadını iş sahibi yaptı. Kadınlar,
evlerinde hazırladıkları ürünleri
pazarda kendilerine ayrılan bölümde
satarak aile bütçelerine katkı sağlıyor.
Pazartesi günleri satış yaptıklarını
belirten Kadın Platformu Başkanı
Ayşen Ay, "Burhaniye'de pazartesi
günleri Kadın Platformu'nda 39
arkadaşımızla birlikte çantalar, çocuk
kıyafetleri, şallar bunları yapıyoruz.
Kimi arkadaşlarımız yemek yapıyor,
gözleme yapıyor, börek çörek
yapıyor, kek yapıyor. Bunları
satıyorlar" dedi. İHA 

BURHANİYE 

Menteşeli gençler
sosyalleşiyor

Nazilli Belediyesi tarafından
yaz tatili boyunca 7- 13 yaş grubu
çocuklara hizmet
verecek olan Yaz
Futbol Okulu
faaliyete başladı.
Yeni Sanayi
Mahallesi’nde
bulunan Esat
Ergüler Spor
Tesislerinde her
hafta salı,
çarşamba,
perşembe günleri
gerçekleştirilen
kurslara 75 sporcu katılıyor. 12-
13 yaş grubu sporcular haftada 3

gün sabah 09.30’da, 7 -11 yaş
grubu ise 18.30 kurslara başlıyor.

Çocukların zihinsel
ve fiziksel gelişimi
için bu tür kursların
büyük önem
taşıdığını dile getiren
Nazilli Belediye
Başkanı Dr. Ertuğrul
Tetik, "Nazilli
Belediyesi olarak
sosyal belediyecilik
anlayışımız gereği
hem yaz hem de kış
döneminde çeşitli

kurslar açıyoruz " ifadelerini
kullandı. İHA 

Nazilli’de futbol 
okulu başladı

724 Temmuz 2025 PerşembeHABERLER

GİYİM VE GİYİM EŞYASI SATIN ALINACAKTIR
İZMİR ADNAN MENDERES HAVALİMANI BAŞMÜDÜRLÜĞÜ
Muhtelif Cins ve Miktarlarda Çalışma Kıyafeti mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun
19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik or-
tamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN :2025/1105011
1-İdarenin
a) Adı :İZMİR ADNAN MENDERES HAVALİMANI   

BAŞMÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi :Sarnıç Mevkii 35410 Gaziemir / İzmir 

GAZİEMİR/İZMİR
c) Telefon ve faks numarası :02322742626 - 2322742002
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve 
e-imza kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası :https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı :Muhtelif Cins ve Miktarlarda Çalışma Kıyafeti
b) Niteliği, türü ve miktarı                        :İş Pantolonu Kışlık, 200 Adet. İş Pantolonu Yazlık, 355 Adet           

Tshirt, Kışlık 400 Adet Tshirt Yazlık 400 Adet Mont-Kaban ve          
Polar İçliği 200 Adet Bere, 245 Adet Şapka 245 Adet
Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer :İhale konusu ürünler yüklenici tarafından, Teknik 
Şartnamelerinde belirtilen şartlar dahilinde, DHMİ İzmir      
Adnan Menderes Havalimanı Başmüdürlüğüne teslim   
edilecektir.

ç) Süresi/teslim tarihi :İhale konusu malzemeler, sözleşme imzalanmasına        
müteakip 60 takvim günü içinde teslim edilecektir.

d) İşe başlama tarihi :Sözleşmenin İmzalanmasına müteakip işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve 
saati :18.08.2025 - 15:30
b) İhale komisyonunun toplantı yeri 
(e-tekliflerin açılacağı adres) :DHMİ Adnan Menderes Havalimanı Başmüdürlüğü İdari        

Blok Kat:3 Satın Alma ve İkmal Müdürlüğü Toplantı Salonu       
Gaziemir/İZMİR

4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygulanacak
kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı
unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.1.3. İhale konusu malın satış faaliyetinin yerine getirilebilmesi için ilgili mevzuat gereğince
alınması zorunlu izin, ruhsat veya faaliyet belgesi veya belgelerine ilişkin bilgiler:
İş Yeri Açma ve Çalıştırma Ruhsatı
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık
oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan
alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5. İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. Numune sunulması istenmektedir.
4.3.2. Demonstrasyon yapılması istenmektedir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek olan-
ların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, tek-
life ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların
çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale sonu-
cunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda
geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Kanunun 38
inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: ILN02265539
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Karşıyaka Spor Kulübü Yelken Tesisleri'nin kullanımında
yaşanan kriz nedeniyle 1912 Karşıyaka Derneği yazılı bir
açıklama yaptı. Açıklamada, "Karşıyaka Stadı'nın yapımı için
yıkılan ve yapılamayan arazimizin karşısında  kulübümüze
tahsis edilmiş yelken tesisleri üzerinde bazı zatların hak
iddialarına ilişkin haberleri hayretler içinde okuyoruz.  Yelken
Şubesi tesislerine el uzatan kendini bilmezlere göz yuman
yetkililere sesleniyoruz. Gençlik spor tesislerini kullanmak için
beş olimpik branşa sahip olunması gerektiği açıkken, sizler
gençlik spor tesislerini ticarethaneye çevirenlere sessiz mi
kalacaksınız" ifadelerine yer verdi.  haber merkezi

‘Kentin Çocukları’ sahada
Buharkent Belediyesi koordinesinde Geleneksel Taze İncir
Festivali için geri sayım başladı. Bu kapsamda çocukların
sporla iç içe büyümesi amacıyla gerçekleştirilen 'Kentin
Çocukları' futbol turnuvasında ilk düdük çaldı. 3 Ağustos'a
kadar sürecek olan futbol turnuvası, küçük grup (6-10 yaş) ve
büyük grup (10-13 yaş) olmak üzere iki kategoride
düzenlenecek.iha

8

FIVB Kadınlar Milletler Ligi (VNL)
final etabı dün Polonya'da başladı. Lodz
şehrindeki Atlas Arena'nın ev sahipliği
yapacağı organizasyon 23-27 Temmuz
arasında gerçekleştirilecek.

Grup aşamasını 6'ncı sırada bitiren
Filenin Sultanları bugün Türkiye saatiyle
17.30'da oynanacak çeyrek final maçında,
3'üncü sıradaki Türk başantrenör Ferhat
Akbaş yönetimindeki Japonya ile
karşılaşacak. Japonya Kadın Milli
Takımı'nın ilk yabancı başantrenörü
Akbaş yapılan basın toplantısında, "Bu
çok zor bir maç olacak. Bir koç olarak
söyleyebileceğim tek şey, oyunumuzu

geliştirmeye devam etmeye
çalışacağımızdır. Bu maçta da daha iyi
voleybol oynamaya çalışacağız ve sonucu
hep birlikte göreceğiz. Son günlere kadar
çoğunlukla Çin'e karşı hazırlanıyorduk
ancak son günlerdeki sonuçlar VNL final
turu için birçok şeyi değiştirdi. Öncelikle
bu maçları Polonya'da, Polonya voleybolu
için tarihi bir yer olan Atlas Arena'da
birçok Polonyalı seyircinin önünde
oynayacağımız için çok mutluyum.
Hedefimiz Polonya'ya, finallere kalmak
ve oyunumuzu geliştirmekti. Bunu
VNL'nin başından beri yapabildik. Bu
yüzden burada olmaktan çok mutluyuz ve

umarım Polonyalı seyircilerin önünde iyi
bir voleybol oynayabiliriz" ifadelerini
kullandı.

Türkiye rakibini elerse Brezilya-
Almanya eşleşmesinin galibiyle
karşılaşacak.A Milli Kadın Voleybol
Takımı'nın, 2018 yılından bu yana
düzenlenen tüm VNL Finalleri'nde yer
alırken aldığı dereceler şu şekilde:2018 -
İkincilik2019 - Dördüncülük2020 -
Pandemi sebebiyle yapılmadı2021 -
Üçüncülük2022 - Dördüncülük2023 -
Şampiyon2024 – Altıncılık. 

Milli Kadın Voleybol Takımı’nın
FIVB Milletler Ligi final etabı için

Polonya’ya ekonomi sınıfında seyahat
etmesi tepki topladı. Görüntüler sosyal
medyada kısa süre içerisinde gündem
oldu. Filenin Sultanları'nın ekonomi uçuşu
tepki toplarken konuyla ilgili
federasyondan açıklama geldi. Türkiye
Voleybol Federasyonu Başkanı Mehmet
Akif Üstündağ, Voleybolun Nabzı'na
açıklamalarda bulundu. Üstündağ,
mesafenin kısa olmasından dolayı
ekonomi sınıfından bilet almayı
federasyonun tercih ettiği, daha önce
yapılan uçuşlarda ise sporcuların business
sınıfında uçtuklarını belirtti. 
haber merkezi

Filenin Sultanları  Milletler Ligi  final etabında bugün Türkiye saatiyle 17.30'da Japonya ile
çeyrek final maçında karşılaşacak. Rakibimizi Türk başantrenör Ferhat Akbaş çalıştırıyor

TFF 2'nci Lig Beyaz Grup
ekiplerinden Altınordu'da forma giyen
kaleci Serhat Öztaşdelen, yeni sezon
öncesi Süper Lig'in yeni
temsilcilerinden Kocaelispor'la el
sıkıştı. Geçtiğimiz günlerde Batman
Petrolspor'la masaya oturup anlaşma
sağlanamaması üzerine dümen kıran
genç file bekçisi Kocaeli temsilcisiyle
anlaştı. Kocaelispor'un 20 yaşındaki
milli file bekçisiyle 2+1 yıllık sözleşme
imzalayacağı, oyuncunun
transferinden bonservis bedeli olarak
5 milyon TL gelir elde eden
Altınordu'nun bir sonraki transferden
yüzde 50 pay alacağı belirtildi.
Şeytan, 1461 Trabzon'a giden Sami
Satılmış'ın ardından ikinci oyuncu
satışını yaptı. iha

Altınordulu Serhat
Kocaelispor’da

Menemen FK, 2007 doğumlu
savunma oyuncusu Göktürk Efe
Görgün'ü profesyonel yaparak 3 yıllık
sözleşme imzaladı. Futbola
Galatasaray altyapısında başlayıp
daha sonra İzmir’e taşınan 2007
doğumlu savunma oyuncusu
Göktürk Efe Görgün, kariyerine TFF
2. Lig ekiplerinden Menemen FK
altyapısında devam etti. Geçtiğimiz
sezon U17 takımında gösterdiği
performansla dikkatleri üzerine çeken
Görgün, İspanyol ekiplerinin de
gözdesi oldu. Sol ayaklı stoper için
sezon içerisinde La Liga ekibi
Leganes ve Levante resmi teklifte
bulundu. İzmir ekibi, Göktürk Efe
Görgün'ü profesyonel yaparak 3 yıllık
sözleşme imzaladı.  iha

Menemen’in  yeni
yıldız adayı Efe

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
Dr. Cemil Tugay’ın spor ve gençlik
kenti hedefi doğrultusunda ulusal ve
uluslararası pek çok organizasyona
ev sahipliği yapan Celal Atik Spor
Salonu, hazırlık kampı kapsamında
U-18 Sutopu Kadın Milli Takımı’nı
ağırladı. 8 sporcusu İzmir Büyükşehir
Belediyesi Spor Kulübü oyuncusu
olan 19 kişilik kamp kadrosunun ilk
hedefi, eylül ayında yapılacak Avrupa
Şampiyonası’nda ilk 8’e girmek.
Yoğun bir tempoda sporcularını
çalıştıran U-18 Kadın Milli Takım
Antrenörü Cihangir Nergiz, “Celal Atik
Spor Salonu’nda açık havuzun
olması, hazırlık ve motivasyon
açısından daha keyifli bir ortam
oluşturuyor” dedi. haber merkezi

Maddi ve manevi sıkıntılarını aşmak için yeni yönetimi
ile yola devam eden Altay’da taraftar isyan bayrağını açtı.
FIFA'dan puan silme cezaları alma tehlikesi yaşayan,
transfer yasaklısı siyah beyazlılarda taraftarlar
kulüp tesislerine üzerinde, 'İstifa da bir
hizmettir' yazılı siyah çelenk bıraktı.
Gaziemir'deki Vali Kutlu Aktaş Tesisleri'nde
bir araya gelen taraftarlar, "100 yıllık kulübü
rezil ettiniz, yönetim istifa" sloganları attı.
Emniyet güçleri tesiste güvenlik önlemleri
alırken, herhangi bir taşkınlık yaşanmadan
taraftarlar protestolarını gerçekleştirdi. 

Genel kurul üyesi ve Altay taraftarı
Cenker Ekemen'in okuduğu bildiride, "Biz
zor durumda olan Altay'ın uzun süredir
satılmaya çalışan hayallerle yok edilmesinin
önüne geçmeye geldik. Göreve gelmeden önce aylarca
tutarsız açıklamalar yaptınız. 'Tapu' dediniz boş çıktı.

'Resmi imzalar atıldı' dediniz, atılmadığı ortaya çıktı.
'Çekildik' dediniz, sonra yine 'Döndük' dediniz. Meydan
boşken hayal sattınız. Her gün şikayet ettiniz, bahane

ürettiniz. Oyuncu kalmadı, kendiniz yerine
oyuncuları suçladınız, personeli suçladınız.
Şimdi de bizleri suçluyorsunuz" ifadelerine yer
verildi.

Yönetimin ciddi bir icraatı olmadığını
vurgulayan siyah-beyazlılar, "Köfte,
patates, klima, çarşaf, çanak ve tabakla
övünüp koskoca 111 yıllık Altay'ı rezil
ediyorsunuz. Kulübü de şirketi de lütfen
aldığınız gibi bırakın ve genel kurul
iradesini yok sayarak sakın ola şirketi
üzerinize geçirmeye çalışmayın. Aksi
takdirde camiamızın hukukçuları demokrasi

ve hukuk kuralları çerçevesinde yakanıza yapışacak,
bundan emin olabilirsiniz " mesajı verdi. iha

Sutopu milli takımı
İzmir’de kampta 

karşıyaka’da bu kez yelken krizi
İzmir’in Süper Lig’deki tek temsilcisi Göztepe, prensipte
anlaştığı sağladığı sol bek Amin Cherni'yi İzmir'e getirdi. Son
olarak Fransa Lig 2 ekibi Laval'da forma giyen Tunuslu
oyuncunun sağlık kontrollerinden geçip resmi sözleşmeye
imza atacağı kaydedildi. 24 yaşındaki Cherni'nin imza atması
durumunda 26 Temmuz Cumartesi günü Gürsel Aksel
Stadı'nda, Antalyaspor'la oynanacak hazırlık maçında süre
alabileceği kaydedildi. Öte yandan Göztepe Basketbol, 2025-
2026 sezonunda Başantrenör Rüçhan Tamsöz'ün sarı-kırmızılı
takımın başında yer alacağını duyurdu. Ayrıca takımdan 9
oyuncuyla da yollar ayrıldı. haber merkezi

Göztepe’nin sol beki geldi

POLONYA’DA OYNANACAK OLAN KARŞILAŞMADA YARI FİNAL ARIYORUZ

Altay’da sular durulmuyor

24 Temmuz 2025 Perşembe

Haydi Sultanlar
gösterin gücünüzü
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